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∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ 16ης/2015 

∆ευτέρα 12 Οκτωβρίου 2015,  8:00 µ.µ. 

∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

1. Οικονοµάκου Μαρία 15. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 
29. Μπελογιάννη - 

Θεοδωρακοπούλου Αναστασία ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

2. Αδαµόπουλος Ιωάννης 16. Θεοφιλόπουλος Ιωάννης 30. Μπεχράκης Σταµάτης 1. Φοίφα Τασία (ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 1. Κουτσουρόπουλος Χαρ. (ΜΙΚΡΟΜΑΝΗΣ) 1. Μυλωνάς Νικόλαος (ΑΝΕΜΟΜΥΛΟΥ) 

3. Αλούπης Παναγιώτης 17. Καµβυσίδης Ιωάννης 31. Μπουζιάνης Παύλος  2. Μιχαλόπουλος Κων/νος (ΘΟΥΡΙΑΣ)  

4. Αντωνόπουλος Μιχαήλ 18. Κανγτζιλιέρη Χριστίνα-Ελευθερία 32. Μπούχαλης ∆ηµήτριος  3. Πολίτης Βασίλειος (ΑΣΠΡΟΧΩΜΑΤΟΣ)  

5. Βασιλόπουλος Αθανάσιος 19. Καραγιάννης Ανδρέας 33. Μπρεδήµας Θεόδωρος    

6. Βγενής Χαράλαµπος 20. Καρατζέας Παναγιώτης 34. Νιάρχος Αναστάσιος    

7. Βεργινάδη Μαρία 21. Καρβέλης Γεώργιος 35. Ντίντα Παναγιώτα    

8. Βεργόπουλος ∆ηµήτριος 22. Κουτίβας Ηλίας 36. Οικονοµάκος ∆ηµήτριος    

9. Βουτσής Γεώργιος 23. Λιάππα Χρυσή 37. Πολίτης ∆ηµήτριος    

10. Γεωργακίλας Κων/νος 24. Μάκαρης Εµµανουήλ-Λεονάρδος     

11. Γιαννόπουλος Παναγιώτης 25. Μαρινάκης Σαράντος 38. Φάβας Γεώργιος    

12. Γυφτέας Ηλίας 26. Μιχαλόπουλος Σωτήριος 39. Φαββατάς ∆ηµήτριος    

13. ∆ηµητρούλιας Γεώργιος 27. Μπάκας Ιωάννης 40. Χριστόπουλος Ιωάννης    

14. ∆ηµόπουλος ∆ηµήτριος 28. Μπασακίδης Νικόλαος     

 

 ΑΡ. ΑΠΟΦ.ΑΡ. ΑΠΟΦ.ΑΡ. ΑΠΟΦ.ΑΡ. ΑΠΟΦ.    ΑΡ. ΘΕΜ. ΤΙΤΛΟΣ ΘΕΜΑΤΟΣ Π Ε Ρ Ι Λ Η Ψ Η    Θ Ε Μ Α Τ Ο Σ  

  Γενικά πριν την ηµερήσια διάταξη. 

 

Στην αρχή της συνεδρίασης από Μέλη του Σώµατος τίθενται τα εξής θέµατα 
και ερωτήµατα και δίνονται οι σχετικές απαντήσεις: 

 
ΜΑΚΑΡΗΣ 

- Καλή επιτυχία στο Φεστιβάλ Χορωδιών που διοργανώνει ο ∆ήµος µας, παρά 
τις επιφυλάξεις τις οποίες έχουµε και τις έχουµε αναφέρει και καλή επιτυχία 
και στις Καλαµατιανές Χορωδίες οι οποίες συµµετέχουν.  

16 



Φάκελος Περίληψης Συνεδρίασης       Συνεδρίαση   16/2015 – ∆ευτέρα  12/10/2015 - 8 : 00 µ.µ. 

∆ηµοτικό Συµβούλιο Καλαµάτας Σελ. 2 από 18 

- Σας προσκαλούµε στην εκδήλωση που διοργανώνουµε για την 
επαναλειτουργία του τρένου. Εάν παρευρεθείτε θα µας κάνετε µεγάλη τιµή.  

- Έχουν παρατηρηθεί ατυχήµατα στη νέα είσοδο και ιδιαίτερα στην περιοχή 
της γέφυρας του τρένου στο Ασπρόχωµα, όπου τα γεωµετρικά 
χαρακτηριστικά του δρόµου είναι άσχηµα, δεν υπάρχουν στηθαία 
ασφαλείας, ενώ η ποιότητα του οδοστρώµατος δεν είναι καλή. Σε τι 
ενέργειες σκέπτεται να προβεί η ∆ηµοτική Αρχή, έτσι ώστε να έχουµε άρση 
της επικινδυνότητας στο σηµείο αυτό;  

- Η ανάπλαση στην παραλία βασίζεται στη µελέτη Κυριακόπουλου, η οποία 
µελέτη ήτανε συγκεκριµένα για το τραµ και λέτε ότι θα κάνετε κάποιες 
τροποποιήσεις. Ποιες θα είναι αυτές οι τροποποιήσεις; Αν γίνουν οι 
τροποποιήσεις που θέλουµε, θα βάλουµε πλάτη για να το υποστηρίξουµε.   

 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

- Καλή µας επιτυχία στο Φεστιβάλ Χορωδιών και παρακαλώ να είµαστε 
παρόντες στη µεγάλη παρέλαση την Τετάρτη και στη συνέχεια σε όλες τις 
εκδηλώσεις που θα γίνουν.     

- Για το τρένο, το µεγάλο πρόβληµα είναι ποιος θα πληρώνει τα έξοδα 
λειτουργίας του. Εµείς είµαστε υπέρ της επαναλειτουργίας του τρένου και 
ως ∆ήµος Καλαµάτας είµαστε αποφασισµένοι να συµµετάσχουµε στο έξοδο 
επαναλειτουργίας του τρένου. Θα έρθει, προφανώς, εκπρόσωπος της 
∆ηµοτικής Αρχής στη συγκεκριµένη συνάντηση, αλλά σας λέω από τώρα ο 
∆ήµος συµφωνεί και σε οικονοµική συµµετοχή.  

- Η νέα είσοδος είναι ένας δρόµος ασαφούς χαρακτηρισµού και, εν πάση 
περιπτώσει, είναι ευθύνη της Περιφέρειας. Εκεί θα γίνουνε κάποια έργα 
διαχείρισης οµβρίων και έργα ασφαλτόστρωσης, όπου θα δούµε και το 
σηµείο στο οποίο αναφέρεστε. Από πλευράς αστυνόµευσης είναι ευθύνη της 
ΕΛΑΣ. Προφανώς πρέπει να υπάρχει και κάποιος αυτοέλεγχος, γιατί σε ένα 
δρόµο που έχει όριο ταχύτητας 50 χιλιόµετρα την ώρα και πηγαίνεις µε 150 
και 200 δηµιουργούνται προβλήµατα.     

- Για την ανάπλαση της παραλιακής ζώνης, είµαστε ακόµα στην αρχή. 
Υπάρχει η µελέτη Κυριακόπουλου, που συνδέεται µε το τραµ, είναι 
οραµατική µελέτη, έχει πολλά θετικά στοιχεία, αλλά προφανώς χρειάζεται 
αναπροσαρµογή. Τίποτα δεν θα γίνει εν κρυπτώ, όλα θα έρθουν στο 
∆ηµοτικό Συµβούλιο. Θα προηγηθεί δηµόσια διαβούλευση, θα ακουστούν 
όλες οι απόψεις, θα ’ρθούνε εδώ και οι τεχνικοί, αρχιτέκτονες, πολιτικοί 
µηχανικοί, να σας εξηγήσουν γιατί πρότειναν αυτό και γιατί δεν πρότειναν 
κάτι άλλο. 
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ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ 

- Έχουµε πει ότι οι συνεδριάσεις του ∆ηµοτικού Συµβουλίου θα γίνονται 
Πέµπτη και συνέχεια το αλλάζουµε. Θέλει µια προσοχή, γιατί πολλοί 
καθορίζουνε τις δουλειές τους µε βάση την ηµέρα συνεδρίασης.  

- Είχε πει ο κ. ∆ήµαρχος ότι «όποιος θέλει να βάζει θέµα χωρίς τις 14 
υπογραφές και εγώ θα το κάνω δεκτό». Με βάση αυτό στείλαµε δύο θέµατα 
να µπουν. Το ένα αφορούσε τη ∆ΕΥΑΚ και το άλλο αφορούσε τα ζητήµατα 
της παιδείας. Στην επικοινωνία µας όµως µετά ενηµερωθήκαµε ότι δεν 
µπήκαν ως θέµατα στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο. Όταν λέµε κάτι δηµόσια να το 
τηρούµε και νοµίζουµε ότι ήταν ένα ατόπηµα και δεν έπρεπε να γίνει και δεν 
είναι και σοβαρό να κάνουµε αντιπαράθεση µε τέτοιου είδους όρους.    

- Το ένα λοιπόν απ’ αυτά αφορά τη ∆ΕΥΑΚ και την ιδιωτικοποίηση του 
βιολογικού που πήγε να γίνει, ουσιαστικά εν κρυπτώ, για να γίνει εκεί πέρα 
η αντικατάσταση των εργαζοµένων, µε τα καινούργια µηχανήµατα, έτσι 
ώστε να τα αναλάβει µια εταιρεία.  Ουσιαστικά εδώ έχουµε την πλήρη 
διάλυση της ∆ΕΥΑΚ η οποία έχει αποψιλωθεί και κάνει όλη τη βρώµικη 
δουλειά, ενώ τα υπόλοιπα τα κονοµάνε οι εργολάβοι και θα µπούνε και σε 
ένα τέτοιο ιδιαίτερο χώρο υγείας και ασφάλειας, όπως είναι ο βιολογικός, και 
θα διαλυθούν πάλι οι εργασιακές σχέσεις και εκεί. Με βάση αυτά νοµίζω ότι 
µπορούµε να το συζητήσουµε σε ένα επόµενο ∆ηµοτικό Συµβούλιο και να 
υπάρξει απόφαση, η οποία να ζητάει να προσληφθούν αυτοί οι εργαζόµενοι 
και να εξηγήσουµε και µε µεγάλη επάρκεια γιατί θέλουµε αυτούς τους 
εργαζόµενους εκεί.  

 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

- Έχουµε συναποφασίσει το ∆ηµοτικό Συµβούλιο να γίνεται Πέµπτη. Μπορεί 
όµως, κάποια φορά να υπάρχουν κάποια προβλήµατα µε συναδέλφους ή µε 
εκδηλώσεις που γίνονται. Κατά κανόνα θα γίνεται Πέµπτη.  

- Εγώ σας είπα ότι εάν έχετε ένα θέµα, στο οποίο υπάρχει µία συµφωνία, ως 
αντιπολίτευση, δεν είναι ανάγκη να συλλέξετε υπογραφές. Εµείς δεν έχουµε 
καµία αντίρρηση να εντάξετε ως θέµα στην ηµερήσια διάταξη το θέµα της 
∆ΕΥΑΚ και να φέρετε και µία εισήγηση.   

- Η ∆ΕΥΑΚ είναι ∆ήµος, διοικείται από το ∆ήµο και δεν διοικείται από τους 
εργαζόµενους. Ο ∆ήµος δεν µπορεί να κάνει προσλήψεις, όπως δεν µπορεί 
να κάνει κανένας ∆ήµαρχος. Είναι γενική απαγόρευση, δυστυχώς. Όταν 
έχουµε γενική απαγόρευση προσλήψεων ή θα βρούµε τρόπο να 
λειτουργήσουµε µηχανήµατα, τα οποία ως αξία στην ανάπτυξη του 
βιολογικού καθαρισµού µπορεί να είναι και της τάξεως των 10.000.000,00 € 
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ή  θα τα καταστρέψοµε ή θα τα παρατήσοµε. Μακάρι να είχαµε τους 
εργαζόµενους να τη διοικήσοµε, να τη λειτουργήσοµε, αλλά δεν θα τιναχθεί 
στον αέρα η ∆ΕΥΑΚ επειδή είµαστε κολληµένοι σε κάποιες απόψεις και σε 
κάποιες ιδεοληψίες. Ανοιχτές είναι οι πόρτες να συζητήσοµε, αλλά να 
αποδεχθούµε ποιος διοικεί το συγκεκριµένο χώρο. ∆εν είναι άβατο η ∆ΕΥΑΚ.  

 

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ 

Εσείς βεβαίως διοικείτε και έχετε και την ευθύνη για όλα όσα έχει κάνει η 
∆ΕΥΑΚ, όπως και οι προηγούµενοι ∆ήµαρχοι. Εµείς δεν το αµφισβητήσαµε 
αυτό. Όµως, ούτε στο διάλογο από µηδενική βάση πήγατε όταν σας το 
ζήτησαν οι εργαζόµενοι, ούτε πίεση ασκήσατε  να προσληφθούν εργαζόµενοι. 

  

∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

∆εν έχω καµία αντίρρηση, αύριο να συνταχθεί ένα έγγραφο όσον αφορά το 
θέµα των προσλήψεων. ∆εν είναι µόνο η ∆ΕΥΑΚ, είναι και άλλα Νοµικά 
Πρόσωπα του ∆ήµου.   

 

ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ 

- Είναι γνωστόν ότι η οικονοµική κατάσταση της χώρας είναι προβληµατική 
και έχουν δηµιουργηθεί τεράστια προβλήµατα. Υπάρχουν άνθρωποι οι 
οποίοι στερούνται και αυτού ακόµη του επιούσιου άρτου. Μπορεί να 
υπάρχει το ∆ηµοτικό Κοινωνικό Παντοπωλείο αλλά οι προϋποθέσεις θα 
πρέπει να τύχουν µιας αναθεωρήσεως, διότι αποκλείονται άνθρωποι οι 
οποίοι δεν έχουν τη δυνατότητα. Είχαµε πει και είχε γίνει αποδεκτό τα 
συσσίτια να δίδονται και το Σάββατο και την Κυριακή, δυστυχώς όµως µέχρι 
τώρα αυτό δεν έχει γίνει. Ενόψει όλων αυτών των προβληµάτων θα 
παρακαλούσαµε να γίνει µία σύσκεψη ενηµερωτική γύρω απ’ αυτό το θέµα 
της Κοινωνικής Πρόνοιας.  

- Είναι ευχάριστο αυτό το οποίο ανακοίνωσε ο κ. ∆ήµαρχος, ότι µετά από 
συνεννόηση µε το ΚΤΕΛ ήδη από την ερχόµενη ∆ευτέρα θα γίνουν τρία 
δροµολόγια για τη νέα είσοδο. Πράγµατι είναι πολύ καλή αυτή η αρχή αλλά 
νοµίζουµε ότι θα πρέπει αυτή η αρχή να εµπλουτιστεί και µε άλλα 
δροµολόγια.  

 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

- Είναι µία θετική ενέργεια ότι έχουµε µία παρέµβαση του κράτους και σε 
εβδοµαδιαία βάση δίνει κάποιες κάρτες για αγορά τροφίµων και ότι 
παρέχονται δωρεάν κάποιες κιλοβατώρες ρεύµα το χρόνο ή ότι δίνονται 
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κάποια δωρεάν εισιτήρια για τη µετακίνηση. ∆εν µπορούσαν οι ∆ήµοι, ούτε 
οι εθελοντές, να σηκώσουν το βάρος της κοινωνικής πρόνοιας, σε ένα 
κράτος που δεν είχε κοινωνική πρόνοια και δεν έχει ακόµα. Η κατεύθυνση 
για το ∆ηµοτικό Παντοπωλείο είναι προφανώς να συνεχίσει να υπάρχει, να 
υποστηρίζει ακραίες περιπτώσεις κατά την κρίση της Υπηρεσίας Πρόνοιας 
και να µετεξελιχθεί µέχρι τα Χριστούγεννα σε χώρο υποδοχής των 
τροφίµων που θα έρχονται απ’ την κυβέρνηση για να µοιράζονται. Και για 
το δηµοτικό εστιατόριο είπαµε να συνεχίσει να δουλεύει µέχρι τα 
Χριστούγεννα για να δούµε πώς θα πάει η διαδικασία µε τα τρόφιµα, κυρίως 
γιατί έχουµε ανθρώπους οι οποίοι είναι ανάπηροι, είναι κατάκοιτοι και πρέπει 
κάποιος να τους φροντίζει, σε συνεργασία µε το Πρόγραµµα «Βοήθεια στο 
Σπίτι». Με το δηµοτικό εστιατόριο έχουµε µια πάρα πολύ µεγάλη τύχη, να 
συνεργαζόµαστε µε την Αεροπορία. Αυτό είναι πολύ σηµαντικό γιατί αυτό 
που δίνεις είναι πιστοποιηµένο. 

- Για το αστικό λεωφορείο, αυτό το οποίο ζητήσατε έγινε και βεβαίως υπάρχει 
το θέµα το οποίο εξελίσσεται και είναι η συγκοινωνία στη Βέργα και στη 
Μικρή Μαντίνεια. 

 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ 

- Θέλουµε να βάλουµε κάποια διαδικαστικά θέµατα που έχουνε σχέση µε τη 
λειτουργία των Επιτροπών. Στην Επιτροπή Ποιότητας Ζωής έχουµε µια καλή 
συνεργασία και το κλίµα είναι ήρεµο. Στην Οικονοµική Επιτροπή, 
επαναλαµβανόµενα, χωρίς να θέλω να δώσω µοµφή στον Πρόεδρο ή στον 
οποιονδήποτε, έχουµε συνεχόµενα προβλήµατα µεταξύ µας και µεταξύ των 
συναδέλφων. Υπάρχει ένα άσχηµο κλίµα.  Αυτή η κατάσταση πρέπει να 
σταµατήσει.  

- Αντιλαµβανόµαστε ότι το ∆ηµοτικό Συµβούλιο µπορεί σε κάποιες 
περιπτώσεις να αλλάζει ηµέρα, αλλά σήµερα είχαµε και µια Επιτροπή 
Ποιότητας Ζωής και δεν µπορεί οι δηµοτικοί σύµβουλοι, αυτοί που 
εκπροσωπούνται στην Ποιότητα Ζωής, να είναι και το µεσηµέρι εδώ για 
τρεις ώρες και να είναι και το βράδυ όπως αρµόζει.   Αυτό δεν νοµίζω ότι 
πρέπει να γίνεται. Επίσης, θα πρέπει να βρεθεί λύση και για τις ∆ηµοτικές & 
Τοπικές Κοινότητες, όπως της Καλαµάτας, ∆εν µπορεί να συνεδριάζει το 
µεσηµέρι, γιατί κάποιοι είναι εργαζόµενοι και δεν µπορούν να πάρουν άδεια 
ούτε να χάνουν το µεροκάµατο. 

- Υπάρχουν πολλοί δρόµοι οι οποίοι δεν έχουνε πινακίδες. Πού θα καταλάβει 
ο άλλος σε ποιο δρόµο είναι και πώς θα µπορέσει να συνεννοηθεί; Αυτό 
είναι ένα θέµα σοβαρό θεωρώ για την πόλη και εµφανίστηκε µε τους ξένους 
επισκέπτες µας που έχουν έρθει και θα ’ρθούνε και άλλοι. 
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- Υπάρχει ένα θέµα σχετικά µε τη δηµοσιοποίηση των θέσεων που έχουµε 
όσον αφορά στη διαχείριση των απορριµµάτων σύµφωνα µε το τοπικό 
σχέδιο. Εµείς είµαστε υπέρµαχοι και εσείς έχετε κάνει τόσες πολλές 
προσπάθειες για την κοµποστοποίηση. Γιατί δεν βάζουµε µέσα στους 
λογαριασµούς της ∆ΕΥΑΚ, που είναι ο πιο πρόσφορος τρόπος και ο πιο 
ανέξοδος και οικονοµικός για το ∆ήµο, ένα έντυπο που να λέει ότι οι πολίτες 
έχουν τη δυνατότητα να κάνουνε κοµποστοποίηση οικιακή και οτιδήποτε 
άλλο µπορούν να κάνουνε για τα απορρίµµατα, µε κάποια έκπτωση που 
δίνει ο ∆ήµος, παρά να απευθυνόµαστε συνέχεια, ας πούµε, σε κάποια 
κανάλια για να κάνουν τη δουλειά αυτή; 

  

∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

- Γίνεται µία προσπάθεια να µπουν παντού πινακίδες και έχω δώσει οδηγία 
στην Τεχνική Υπηρεσία να µπουν και µεγάλες πινακίδες, ώστε να βλέπεις 
από µακριά κάποιος και να µπορεί να στρίβει. Το προσπαθούµε και κάπου 
τις ξαναβάλαµε γιατί κάποιοι δεν δέχονται να ακουµπήσεις την πινακίδα 
στην οικοδοµή τους.    

- Για τη διαχείριση των απορριµµάτων, η δηµοσιοποίηση να πάει µε τη 
∆ΕΥΑΚ, καλό είναι αυτό, αλλά η τηλεόραση ή οι ηλεκτρονικές πινακίδες του 
∆ήµου έχουν τη δική τους αξία. Συνήθως το λογαριασµό τον βλέπει ο 
µπαµπάς ή η µαµά που πληρώνει. Εµείς θέλουµε το παιδί. Γι’ αυτό γίνεται 
στα σχολεία και γι’ αυτό πρέπει να υπάρχει και προβολή από µέσα, τα οποία 
τα βλέπει το παιδί. Αν έχουµε κάνει κάποια βήµατα αυτό οφείλεται, εν 
πολλοίς στα παιδιά, που υποχρεώνουν και τη µάνα και τη γιαγιά να έχει µία 
συγκεκριµένη συµπεριφορά σε σχέση µε τα απορρίµµατα. Σε κάθε 
περίπτωση, το Τοπικό Σχέδιο θα έρθει εδώ να το συζητήσοµε, ίσως στη 
συνεδρίαση στις 29 του µηνός και να πει ο καθένας τις απόψεις του.  

- Την ίδια µέρα δεν πρέπει να είναι δύο Επιτροπές. ∆είχνει ότι οι δύο 
Πρόεδροι των Επιτροπών δεν συνεννοούνται. Να µην είναι την ίδια µέρα οι 
Επιτροπές, εκτός εάν έρθουν θέµατα επείγοντα.  

 

∆ΗΜΗΤΡΟΥΛΙΑΣ 

Ποιος Κανονισµός Λειτουργίας ισχύει; Του 2007; Κάποιος άλλος; Έχουνε γίνει 
τροποποιήσεις; Ακόµα δεν έχω καταλάβει. Επίσης είχατε πει στο παρελθόν ότι 
θα βάλετε κάποιες οθόνες, να παρακολουθούν κάποιοι τα ∆ηµοτικά 
Συµβούλια, µπορούµε να τα βάλουµε και στο διαδίκτυο, γιατί πρέπει να 
δηµοσιοποιηθούν οι ερωτήσεις και οι τοποθετήσεις όλων.  
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∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

Ο Κανονισµός Λειτουργίας του ∆ηµοτικού Συµβουλίου καθορίζεται στο 90% 
απ’ το Νόµο, τον 3463 και στη συνέχεια από τον 3852. Εµείς το 2007 
καθορίσαµε µόνο τη διαδικασία συζήτησης. Τίποτα άλλο. Υπάρχει µία 
πρόβλεψη στον Κανονισµό, που λέει ότι κάθε Νόµος ο οποίος έρχεται 
τροποποιεί αυτόµατα τον Κανονισµό. 

 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ 

- Αυτή τη στιγµή εκτελείται ένα έργο στην Τ.Κ. Άµφειας, του οποίου δεν 
εκτελείται η µελέτη όπως πρέπει και γίνονται εργασίες σε ιδιωτικούς 
χώρους. Έχω ενηµερώσει σχετικά το ∆ιευθυντή της Τεχνικής Υπηρεσίας και 
τον ανάδοχο. Θα ήθελα να το δείτε το θέµα αυτό γιατί υπάρχει µια 
αναστάτωση. Εκεί που γίνονται εργασίες σε ιδιωτικούς χώρους, κατά τύχη, 
είναι δικοί σας άνθρωποι, έχουν ψηφίσει εσάς, δηλαδή. 

- Είναι ευκαιρία τώρα, που έχουνε φύγει τα καθίσµατα από την παραλία, να 
καθαριστεί το παραλιακό µέτωπο. Αυτή τη στιγµή στην παραλία, στον 
αιγιαλό, υπάρχουνε σακούλες, µπουκάλια, ξύλα, σίδερα που µένουν από τις 
κατασκευές που είχανε κάνει τα καταστήµατα, τα οποία τα παίρνει όλα η 
θάλασσα µέσα. Πρέπει να τα καθαρίσουµε και αυτό να γίνεται τουλάχιστον 
δυο φορές το χρόνο, στην αρχή της σεζόν και στο τέλος.  

 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

- Ο κ. Καραγιάννης αναλαµβάνει την υποχρέωση, επειδή έγινε επίσηµη 
καταγγελία στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο, να στείλει στο συνάδελφο µία γραπτή 
απάντηση για αυτά τα οποία είπε. Να πάτε να κάνετε έναν έλεγχο για την 
επίσηµη καταγγελία ότι δεν εφαρµόζεται η µελέτη και γίνονται πράγµατα και 
θάµατα σε ιδιωτικούς χώρους, να το δείτε, να το πιστοποιήσετε, να το 
γράψετε και να του στείλετε µια επιστολή. 

- Για την παραλία ο κ. Βασιλόπουλος κάνει κάθε µέρα αγώνα εκεί πέρα. 

 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ 

- Στην ήδη δραµατική µείωση των λειτουργικών εξόδων στις Σχολικές 
Μονάδες έρχεται να προστεθεί και η µείωση των πενιχρών αποδοχών των 
καθαριστριών των Σχολικών Μονάδων. Πολλοί ∆ήµαρχοι ζητούν να 
χρηµατοδοτηθούν στο παλιότερο καθεστώς οι καθαρίστριες, προκειµένου 
να µην κινδυνεύει καθηµερινά η υγεία των µικρών µαθητών και πιστεύω ότι 
και η ∆ηµοτική Αρχή θα πρέπει να ακολουθήσει το παράδειγµα των άλλων 
∆ηµάρχων της Ελλάδας.  
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- Με αφορµή τη δεύτερη τροποποίηση που προτείνετε στον Κανονισµό 
Λειτουργίας του νεκροταφείου, προτίθεστε να προχωρήσετε, σύµφωνα µε 
την κείµενη νοµοθεσία, στη δηµιουργία δηµοτικού αποτεφρωτηρίου 
προκειµένου να λύσει ένα µεγάλο κοινωνικό ζήτηµα που υπάρχει;     

- Επειδή δέχθηκα την όχληση πολλών συνδηµοτών, το αποδεικτικό που 
δίνουµε στο πάρκινγκ αποτελεί νόµιµο φορολογικό στοιχείο; 

 

ΓΥΦΤΕΑΣ 

Κάναµε ότι είναι δυνατόν για να µπορέσουν τα σχολεία να καθαριστούν και 
κάναµε εγκαίρως τις προσλήψεις αυτές τις οποίες ανανεώσαµε, αλλά 
υπάρχουν µερικά προβλήµατα στα σχολεία, τα οποία δεν µπορούµε τελικά να 
τα αντιµετωπίσουµε όλα.  Η µείωση του 10% έχει επιπτώσεις. Πρέπει να 
βοηθήσουν όλοι, µαζί µε τη δική µας προσπάθεια, για να µπορέσουµε να 
έχουµε το ιδανικό, αυτό που θέλουµε.   

 

ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ 

Για το πάρκινγκ αυτή τη στιγµή ο ∆ήµος δεν παρέχει υπηρεσίες στάθµευσης, 
γι’ αυτό δεν υποχρεούται να κόβει αποδείξεις από ταµειακή µηχανή. Με το νέο 
τρόπο λειτουργίας του πάρκινγκ, που θα παρέχονται πλήρεις υπηρεσίες 
πάρκινγκ, θα εκδίδεται το φορολογικό στοιχείο που πρέπει να εκδίδεται.  
Τώρα είναι µια απόδειξη, όπως είναι η κάρτα στάθµευσης, κάτι αντίστοιχο και 
δεν χρησιµοποιείται κάπου.   

 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

- Πάµε σε κατάσταση δύσκολη για τα σχολεία. Απαγορεύεται ο ∆ήµος να 
επιχορηγήσει τις Σχολικές Επιτροπές, που σηµαίνει ότι απαγορεύεται ο 
∆ήµος να καλύψει το 10% του µισθού των καθαριστριών.  Και στο ζήτηµα 
της ενέργειας πρέπει η κυβέρνηση να µας επιτρέψει να κάνουµε 
χρηµατοδότηση των λειτουργικών αναγκών των Σχολικών Μονάδων, 
διαφορετικά οι καιροί που έρχονται είναι πολύ δύσκολοι. Να κάνουµε και 
εµείς µία επιστολή, αντίστοιχη µε άλλους ∆ηµάρχους, να µας επιτρέψουν για 
τις καθαρίστριες να τις πληρώσουµε εµείς. 

- Το αποτεφρωτήριο είναι κάτι το οποίο έρχεται εκ των πραγµάτων, σε µία 
κοινωνία η οποία πλέον δεν είναι οµοιογενής κοινωνία, όπως την γνωρίσαµε 
πριν από πέντε-δέκα χρόνια.  Ήδη το προβλέπει ο Νόµος, αλλά µία 
εγκατάσταση αποτεφρωτηρίου είναι εγκατάσταση η οποία χρειάζεται πολλές 
εκατοντάδες χιλιάδες ευρώ. ∆εν είναι ένα θέµα που βάλαµε ένα φούρνο και 
τελείωσε.  
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Ακολούθως το Σώµα αποδέχθηκε να συζητηθούν τα παρακάτω εκτός 
ηµερήσιας διάταξης θέµατα, καθώς επίσης να προταθεί της σειράς του, έναντι 
των υπολοίπων, το υπ’ αριθµ. 18 θέµα της ηµερήσιας διάταξης και να 
συζητηθεί πρώτο. 

 

ΘΕΜΑΤΑ ΕΚΤΟΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ∆ΙΑΤΑΞΗΣ 

407  Έγκριση 1ου ανακεφαλαιωτικού πίνακα εργασιών του 
έργου «Ανάπλαση δηµοτικής οδού Τοπικής Κοινότητας 
Ασπροχώµατος (από εκκλησία Ταξιαρχών έως Νέα 
Είσοδο)». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨  
& ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και οι Πρόεδροι 
των Συµβουλίων της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και της Τοπικής 
Κοινότητας  ΑΣΠΡΟΧΩΜΑΤΟΣ και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύµβουλοι της 
δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται ο 1ος 
ΑΠΕ, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Εκτέλεσης Έργων, 
Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

408  Έγκριση υποκατάστασης αναδόχου του έργου «Ενίσχυση 
φωτισµού πάρκων (ανατολικού κέντρου, δυτικού 
κέντρου, πάρκο ΟΣΕ) Υποέργο 1: Πάρκο ΟΣΕ – 
Αντωνοπούλου – Μητροπέτροβα – Φαρών – Άγιος 
Ιωάννης Ιστορικό Κέντρο)». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨  & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η 
Πρόεδρος του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΛΕΥΚΟ 
οι παρόντες σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η υποκατάσταση της αναδόχου Σταυροπούλου 
Ελένης από τον Αδαµόπουλο Παντελεήµονα, σύµφωνα µε την εισήγηση του 
Τµήµατος Ηλεκτροµηχανολογικών Έργων & Εγκαταστάσεων της ∆ιεύθυνσης 
Τεχνικών Υπηρεσιών. 

409  ∆ιοργάνωση εορταστικών εκδηλώσεων της εθνικής 
επετείου της 28ης Οκτωβρίου 1940 στις ∆ηµοτικές 
Ενότητες Θουρίας, Άριος και Αρφαρών.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η διοργάνωση των εκδηλώσεων και η διάθεση 
πίστωσης ποσού 600,00 € για  την  κάλυψη  εξόδων αυτών,  σύµφωνα  µε  
την εισήγηση του Γραφείου Επικοινωνίας, ∆ηµοσίων Σχέσεων & Εθιµοτυπίας. 

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ∆ΙΑΤΑΞΗΣ 
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410 18. Έγκριση αναγκαιότητας λήψης δανείου για την εκτέλεση 
έργων.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύµβουλοι της πλειοψηφίας και των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ 
∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ οι παρόντες σύµβουλοι των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) 
κρίνεται αναγκαία η λήψη δανείου 5.337.425,00 € για την εκτέλεση των 
έργων 1) Αστική ανάπλαση ζώνης οδού Αριστοµένους από οδό Ξενοφώντος 
µέχρι δηµοτικό πάρκο, 1.925.000,00 €, 2) Ανάπλαση ανατολικής όχθης του 
Νέδοντα από οδό Κροντήρη έως Μαρίνα, 1.170.000,00 €, 3) Ανάπλαση της 
ανατολικής όχθης του ποταµού Άρι µε δηµιουργία πεζόδροµου – 
ποδηλατόδροµου, 378.425,00 €, 4) Επισκευή και διαρρύθµιση εγκαταστάσεων 
κτιρίου πρώην καρδιολογικής κλινικής του Νοσοκοµείου Καλαµάτας, για τη 
στέγαση υπηρεσιών υγείας και πρόνοιας του ∆ήµου Καλαµάτας, 1.364.000,00 
€, 5) Κατασκευή γηπέδου ποδοσφαίρου στα Παλιάµπελα µε χλοοτάπητα, 
300.000,00 € και 6) Εγκατάσταση χλοοτάπητα στο γήπεδο ποδοσφαίρου 
¨πρώην Σφαγείων¨ και βελτίωση λοιπών εγκαταστάσεων, 200.000,00 €, 
σύµφωνα µε την εισήγηση του Αντιδηµάρχου κ. Μπούχαλη ∆ηµητρίου. 

Α. ΘΕΜΑΤΑ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΣΜΟΥ & ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ 

411 1.  Έγκριση του Συµφώνου των ∆ηµάρχων για τα 
ενεργειακά θέµατα. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨  
& ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ οι σύµβουλοι 
της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η 
συµµετοχή του ∆ήµου Καλαµάτας στο Σύµφωνο των ∆ηµάρχων και 
εξουσιοδοτείται ο κ. ∆ήµαρχος για την υπογραφή του. 

412 2.  Συµµετοχή του ∆ήµου Καλαµάτας, ως συνεργαζόµενου 
εταίρου,  για την υποβολή πρότασης του Πανεπιστηµίου 
Αθηνών µε τίτλο «Capacity Building in Forest Fire 
Prevention to Local Authorities and Key Stakeholders» 
στα πλαίσια του προγράµµατος  LIFE + “INForestCities”.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η συµµετοχή του ∆ήµου Καλαµάτας, σύµφωνα µε την 
εισήγηση του Γραφείου Πολιτικής Προστασίας. 

413 3.  Συµµετοχή του ∆ήµου Καλαµάτας σε ∆ίκτυο, µε τη 
µορφή αστικής εταιρείας µη κερδοσκοπικού χαρακτήρα 
υπό την επωνυµία «∆ίκτυο ∆ήµων των Εκλεκτών 
Ελληνικών Γεύσεων» και µε διακριτικό τίτλο «∆ίκτυο 
Γεύσεων Ελλήνων Εκλεκτών».  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνονται, η συµµετοχή του ∆ήµου Καλαµάτας στην αστική 
εταιρεία µη κερδοσκοπικού χαρακτήρα, καθώς και το καταστατικό αυτής,  
σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Προγραµµατισµού & Ευρωπαϊκών 
Θεµάτων της ∆ιεύθυνσης Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών 
Θεµάτων. 
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414 4.  ∆ιενέργεια µαθητικού διαγωνισµού δηµιουργίας 
τηλεοπτικών spots για την ανάδειξη της Καλαµάτας ως 
τουριστικού προορισµού.   

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύµβουλοι της πλειοψηφίας και των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ 
∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύµβουλοι των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ οι σύµβουλοι της δηµοτικής 
παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η διενέργεια του 
διαγωνισµού και η απονοµή χρηµατικών βραβείων 1.000,00 €, 800,00 € & 
500,00 € στους τρεις πρώτους αντίστοιχα,  σύµφωνα µε την εισήγηση του 
Τοµέα Τουρισµού της ∆ιεύθυνσης Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & 
Ευρωπαϊκών Θεµάτων. 

415 5.  Χορήγηση – ανανέωση αδειών παραγωγών λαϊκών 
αγορών. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η χορήγηση άδειας παραγωγού πωλητή λαϊκών 
αγορών στους: Μαρινάκη Παναγιώτα, Λιανό Χαράλαµπο, Γιαϊτζόγλου 
Αικατερίνη, Φωτεινάκη Σταυρούλα, Παπαδόπουλο Ηλία, Χριστοπούλου 
Βασιλική, Μακρόπουλο Ευστάθιο, ∆ουρδουνά Κωνσταντίνο, Τζαβάρα Αντώνιο, 
Λυγίζο Βασίλειο, Κοροµηλά Νικόλαο, Κοροµηλά ∆ιονύσιο, Μαλαπάνη 
Κωνσταντίνα, Κανελλόπουλο Κωνσταντίνο, Γεωργόπουλο Σπυρίδων, 
Κυριακόπουλο Επαµεινώνδα,  Μπιζίµη Κωνσταντίνο, Φραγκισκάκη Βασίλειο, 
Σκιαδοπούλου Παναγιώτα, Κοροµηλά ∆ηµήτριο, Μακρόπουλο Γεώργιο, 
Μακρόπουλο Σταύρο και Μακρόπουλο Ξενοφών, σύµφωνα µε την εισήγηση 
του Τµήµατος Ρύθµισης Εµπορικών ∆ραστηριοτήτων της ∆ιεύθυνσης 
Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεµάτων. 

Β. ΚΥΚΛΟΦΟΡΙΑΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

416 6.  Επέκταση της ελεγχόµενης στάθµευσης επί της οδού 
Νέδοντος.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύµβουλοι της πλειοψηφίας, καθώς και η 
Πρόεδρος του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ, ΚΑΤΑ  οι 
παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – 
ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι 
σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ 
ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η επέκταση της ελεγχόµενης 
στάθµευσης επί της οδού Νέδοντος, µεταξύ των οδών Γιατράκου και 
Κροντήρη, όπως εισηγήθηκε η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής µε την υπ’ αριθ. 
63/2015 απόφασή της, σύµφωνα µε την πρόταση του Τµήµατος 
Συγκοινωνιών, Κυκλοφορίας & Σήµανσης της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών 
Υπηρεσιών. 
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417 7.  Παραχώρηση ειδικών θέσεων στάθµευσης.  ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η παραχώρηση δύο (2) ειδικών θέσεων στάθµευσης 
ΑµεΑ, όπως εισηγήθηκε η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής µε την υπ’ αριθ. 64/3015 
απόφασή της, σύµφωνα µε τις προτάσεις του Τµήµατος Συγκοινωνιών, 
Κυκλοφορίας & Σήµανσης της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

Γ. ΤΕΧΝΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ  

418 8.  Έγκριση πρωτοκόλλου οριστικής παραλαβής του έργου 
«Ανάπλαση τµήµατος VII Ιστορικού Κέντρου Καλαµάτας 
(Γ΄ Φάση)».    

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η Πρόεδρος του 
Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ 
ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) 
εγκρίνεται το πρωτόκολλο οριστικής παραλαβής του έργου, σύµφωνα µε την 
εισήγηση του Τµήµατος Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της 
∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

419 9.  Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής 
παραλαβής του έργου «Κατασκευή δύο Βρεφονηπιακών 
Σταθµών στην Καλαµάτα».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η Πρόεδρος του 
Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ 
ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) 
εγκρίνεται το πρωτόκολλο προσωρινής και οριστικής παραλαβής του έργου, 
σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & 
Αυτεπιστασίας της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

420 10.  Έγκριση 1ου ανακεφαλαιωτικού πίνακα εργασιών και  1ου 
Π.Κ.Τ.Μ.Ν.Ε. του έργου «Αποπεράτωση οστεοφυλακίου 
Κοιµητηρίου Θουρίας». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και ο Πρόεδρος του 
Συµβουλίου της Τοπικής Κοινότητας ΘΟΥΡΙΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ 
ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) 
εγκρίνονται ο 1ος ΑΠΕ και το 1ο Π.Κ.Τ.Μ.Ν.Ε., σύµφωνα µε την εισήγηση του 
Τµήµατος Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της ∆ιεύθυνσης 
Τεχνικών Υπηρεσιών. 
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421 11.  Έγκριση 1ου ανακεφαλαιωτικού πίνακα εργασιών, 1ου 
Π.Κ.Τ.Μ.Ν.Ε. και 1ης παράτασης εκτέλεσης εργασιών  του 
έργου «Ανάπλαση τµήµατος Παραλιακής Ζώνης 
Καλαµάτας». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η Πρόεδρος του 
Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ 
ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) 
εγκρίνονται ο 1ος ΑΠΕ, το 1ο Π.Κ.Τ.Μ.Ν.Ε. και η παράταση της προθεσµίας 
µέχρι 4/11/2015, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Εκτέλεσης Έργων, 
Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

422 12.  Έγκριση 2ου τελικού – τακτοποιητικού ανακεφαλαιωτικού 
πίνακα εργασιών του έργου «Πλακόστρωση χώρου 
Μνηµείου έναντι ∆ηµαρχείου».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η Πρόεδρος του 
Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ 
ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) 
εγκρίνεται ο 2ος & τακτοποιητικός ΑΠΕ, σύµφωνα µε την εισήγηση του 
Τµήµατος Ηλεκτροµηχανολογικών Έργων & Εγκαταστάσεων της ∆ιεύθυνσης 
Τεχνικών Υπηρεσιών. 

423 13.  Έγκριση παράτασης εκτέλεσης εργασιών του έργου 
«Ανάπλαση πεζοδρόµων Αγίου Νικολάου-Κεντρικής οδού 
και πλατείας Αγίου Βασιλείου στην Τοπική Κοινότητα 
Λαδά». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ 
ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται 
η παράταση της προθεσµίας µέχρι 10/11/2015, µε αναθεώρηση, σύµφωνα µε 
την εισήγηση του Τµήµατος Μελετών της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

424 14.  Έγκριση παράτασης εκτέλεσης εργασιών του έργου 
«Εξοικονόµηση ενέργειας στο ∆ηµοτικό φωτισµό». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η Πρόεδρος του 
Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ 
ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) 
εγκρίνεται η παράταση της προθεσµίας µέχρι 30/11/2015, σύµφωνα µε την 
εισήγηση του Τµήµατος Ηλεκτροµηχανολογικών Έργων & Εγκαταστάσεων της 
∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

∆. ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 
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425 15.  Αναπροσαρµογή δηµοτικών τελών κεντρικού 
Κοιµητηρίου Καλαµάτας.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η Πρόεδρος του 
Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ, ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι της 
δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ οι 
σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) καθορίζεται 
ετήσιο τέλος οικογενειακών τάφων µεγαλύτερων των 9 τ.µ. στο ποσό των 
20,00 € / τ.µ., όπως εισηγήθηκε η Οικονοµική Επιτροπή µε την υπ’ αριθµ. 
366/2015 απόφασή της, σύµφωνα µε την εισήγηση του Εντεταλµένου 
∆ηµοτικού Συµβούλου κ. Μπουζιάνη Παύλου.   

426 16.  Επί του πρακτικού της Επιτροπής διεξαγωγής του 
πρόχειρου µειοδοτικού διαγωνισµού για τη διοργάνωση 
του 1ου ∆ιεθνούς Φεστιβάλ Χορωδιών (διαδικασία 
ανάθεσης µετά από διαπραγµάτευση).  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨  
& ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ οι σύµβουλοι 
της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) υιοθετείται το 
πρακτικό της επιτροπής και εγκρίνεται η ανάθεση  των ειδών για τα οποία δεν 
είχε κατατεθεί καµία προσφορά κατά το σχετικό διαγωνισµό, στους α) 
εταιρεία «ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ ΚΑΛΟΓΕΡΟΠΟΥΛΟΣ & ΣΙΑ Ε.Ε.» για τα είδη του 
υποκεφ. 2α της µελέτης, β) εταιρεία «ΜΠΟΥΝΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ & ΣΙΑ Ε.Ε.» για 
τα είδη του υποκεφ. 2β και γ) ΝΙΚΟΛΑΟ ΚΥΡΙΑΚΟΥΛΑΚΟ για τα είδη του 
υποκεφ. 2ε. 

427 17.  Επί του πρακτικού της Επιτροπής διεξαγωγής της 
πρόσκλησης για συµµετοχή σε διαδικασία 
διαπραγµάτευσης χωρίς δηµοσίευση για την προµήθεια 
ειδών κρεοπωλείου, κατεψυγµένων προϊόντων και 
ελαιολάδου όσον αφορά στις ανάγκες των Παιδικών 
Σταθµών του ∆ήµου Καλαµάτας.  

ΟΜΟΦΩΝΑ υιοθετείται το πρακτικό της επιτροπής και εγκρίνεται η ανάθεση  
των ειδών για τα οποία δεν είχε κατατεθεί καµία προσφορά κατά το σχετικό 
διαγωνισµό, στην εταιρεία «Α∆ΕΛΦΟΙ Π. ΜΟΥΡΓΗ Α.Ε.». 

428 19.  Τροποποίηση τεχνικού προγράµµατος και 
προϋπολογισµού, οικον. έτους 2015, ∆ήµου Καλαµάτας. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύµβουλοι της πλειοψηφίας, καθώς και οι 
Πρόεδροι των Συµβουλίων της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και της 
Τοπικής Κοινότητας ΜΙΚΡΟΜΑΝΗΣ και ΚΑΤΑ οι παρόντες σύµβουλοι των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ∆ΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η τροποποίηση: 
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1.  του Τεχνικού Προγράµµατος, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος 
Προγραµµατισµού & Ευρωπαϊκών Θεµάτων της ∆ιεύθυνσης 
Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεµάτων   και 

2. του Προϋπολογισµού ∆ήµου Καλαµάτας, οικον. έτους 2015, όπως 
εισηγήθηκε η Οικονοµική Επιτροπή µε την υπ’ αριθµ. 369/2015 απόφασή 
της, σύµφωνα µε την πρόταση του Τµήµατος Λογιστηρίου της ∆ιεύθυνσης 
Οικονοµικών. 

429 20.  Επιστροφή ποσού στα αδιάθετα του ΕΣΠΑ.  ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η επιστροφή ποσού 1.408,88 €, µετά το αρνητικό 
ποσό ίσου ύψους που προέκυψε για το έργο «Ανάπλαση Κεντρικής Πλατείας 
Καλαµάτας», σύµφωνα µε τις εισηγήσεις του Τµήµατος Μελετών της 
∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών και του Τµήµατος Λογιστηρίου της 
∆ιεύθυνσης Οικονοµικών. 

430 21.  Επιστροφή ποσών σε δηµότες.  ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η επιστροφή, σύµφωνα µε τις εισηγήσεις του 
Τµήµατος ∆ηµοτικών Προσόδων της ∆ιεύθυνσης Οικονοµικών και του 
Τµήµατος Αδειών & Ελέγχου Καταστηµάτων της ∆ιεύθυνσης ∆ηµοτικής 
Αστυνοµίας.   

431 22.  ∆ιαγραφή ποσών από βεβαιωτικούς – χρηµατικούς 
καταλόγους. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η διαγραφή, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος 
∆ηµοτικών Προσόδων της ∆ιεύθυνσης Οικονοµικών. 

432 23.  Οικονοµική ενίσχυση φορέων και εκδηλώσεων. ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνονται: 

Α. η επιχορήγηση: 

1. του ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΝΕ∆ΟΥΣΑΙΩΝ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ, µε το ποσό 
των 400,00 €, για τη διοργάνωση του 4ου Γύρου Ταϋγέτου - MTB 
OPEN. 

2. του  ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΥ ΚΑΙ ΜΟΡΦΩΤΙΚΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΡΙΟΧΩΡΙΟΥ, µε 
το ποσό των 400,00 €, για τη διοργάνωση εκδήλωσης. 

3. του  ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΦΙΛΩΝ ΑΤΟΜΩΝ ΜΕ ΕΙ∆ΙΚΕΣ ΑΝΑΓΚΕΣ (ΣΥ.Φ.ΑΜΕΑ) 
ΜΕΣΣΗΝΙΑΣ, µε το ποσό των 1.000,00 €, για τη διοργάνωση 
εκδήλωσης. 

Β. η απονοµή χρηµατικού επάθλου 1.000,00 € στους µαθητές του 6ου 
Γυµνασίου Καλαµάτας που διακρίθηκαν στον 7ο Πανελλήνιο ∆ιαγωνισµό 
Εκπαιδευτικής Ροµποτικής και θα εκπροσωπήσουν την Ελλάδα στο διεθνή 
τελικό WRO που θα διεξαχθεί στη Ντόχα του Κατάρ. 
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Ε. ΘΕΜΑΤΑ ΠΡΟΝΟΙΑΣ 

433 24.  Επί του πρακτικού της Ειδικής Επιτροπής Επιλογής 
Νηπίων στους ∆ηµοτικούς Παιδικούς Σταθµούς 
Καλαµάτας (∆ιαγραφές – νέες εγγραφές - µετακινήσεις) 
για το σχολικό έτος 2015 – 2016. 

ΟΜΟΦΩΝΑ υιοθετείται το πρακτικό της επιτροπής και εγκρίνονται οι 
διαγραφές – νέες εγγραφές – µετακινήσεις, όπως καταγράφονται σε αυτό. 

ΣΤ. ∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

434 25.  Τροποποίηση Κανονισµού  Λειτουργίας κεντρικού 
Κοιµητηρίου Καλαµάτας.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
της δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨,  καθώς 
και η Πρόεδρος του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και 
ΚΑΤΑ οι σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ 
ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η τροποποίηση – συµπλήρωση του 
κανονισµού, όπως εισηγήθηκε η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής µε την υπ’ αριθµ. 
65/2015 απόφασή της, σύµφωνα µε την πρόταση του Γενικού Γραµµατέα του 
∆ήµου.   

435 26.  ∆ιάλυση της Κοινοπραξίας «∆ιανοµαρχιακός Φορέας 
Ανάπτυξης Ταϋγέτου».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύµβουλοι της πλειοψηφίας και της 
δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι 
παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – 
ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ 
∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η διάλυση της κοινοπραξίας, 
λόγω περαίωσης της διάρκειας ζωής της και της µη ύπαρξης δραστηριότητας 
για το σκοπό για τον οποίο δηµιουργήθηκε, σύµφωνα µε την εισήγηση του 
Τµήµατος Προγραµµατισµού & Ευρωπαϊκών Θεµάτων της ∆ιεύθυνσης 
Προγραµµατισµού Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεµάτων. 

436 27.  Συγκρότηση επιτροπών παραλαβής έργων.   ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨,  
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨  & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ∆ΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η συγκρότηση των επιτροπών 1) 
Προσωρινής Παραλαβής του έργου «Αντικεραυνική προστασία σχολείων», 2) 
Προσωρινής Παραλαβής του έργου «Ανέγερση κτιρίου για το 3ο Νηπιαγωγείο 
Καλαµάτας», 3) Προσωρινής Παραλαβής του έργου «Ασφαλτοστρώσεις 
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Καλαµάτας (2014)», 4) Προσωρινής Παραλαβής του έργου «Συντήρηση 
οδικού δικτύου – επούλωση λάκκων»,  5)  Προσωρινής Παραλαβής του έργου 
«Αποπεράτωση Η/Μ Εγκαταστάσεων ¨Νιαρχέικου¨ Λιοτριβείου στην Τ.Κ. 
Αρφαρών», 6) Προσωρινής και Οριστικής Παραλαβής του έργου «Ανάπλαση 
προαυλίου Ι.Ν. Παµµεγίστων Ταξιαρχών Ασπροχώµατος», 7) Προσωρινής και 
Οριστικής Παραλαβής του έργου «Συντήρηση χώρων υγιεινής Τέντας» και 8) 
Προσωρινής και Οριστικής Παραλαβής του έργου «Βελτιώσεις ∆ηµοτικής 
οδοποιίας ∆.∆. Άριος», αποτελούµενες από ένα δηµοτικό σύµβουλο και 
τεχνικούς  υπαλλήλους του ∆ήµου, οι οποίοι αναδείχθηκαν ύστερα από 
κληρώσεις που διενήργησαν η ∆ιεύθυνση ∆ιοικητικών, ως αρµόδια υπηρεσία 
που υποστηρίζει γραµµατειακά το ∆ηµοτικό Συµβούλιο και η ∆ιεύθυνση 
Τεχνικών Υπηρεσιών αντίστοιχα.  

437 28.  Μετακινήσεις ∆ηµάρχου, Αντιδηµάρχων και ∆ηµοτικών 
Συµβούλων.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨  & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ∆ΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνονται οι µετακινήσεις του κ. ∆ηµάρχου, α) 
στις 18/9/2015 στην Αθήνα (ΥΠΕΚΑ), β) στις 27/9/2015 στην Τρίπολη 
(ΕΠΕΤΕΙΟΣ ΑΛΩΣΗΣ), γ) στις 30/9/2015 στην Αθήνα (ΥΠ. ΠΕΡΙΒΑΛ. & 
ΕΝΕΡΓΕΙΑΣ), δ) στις 1/10/2015 στην Τρίπολη (ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ 
ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ) και ε) στις 7/10/2015 στην Αθήνα (ΥΠ. ΕΣΩΤ.). 

Ζ. ΘΕΜΑΤΑ ΝΟΜΙΚΩΝ ΠΡΟΣΩΠΩΝ 

438 29.  Τροποποίηση συστατικής πράξης του νοµικού προσώπου 
δηµοσίου δικαίου του ∆ήµου Καλαµάτας µε την επωνυµία 
¨∆ηµοτική Φιλαρµονική Καλαµάτας¨ ως προς το ποσό 
της επιχορήγησής του από το ∆ήµο Καλαµάτας.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η τροποποίηση της συστατικής πράξης και καθορίζεται 
το ποσό της επιχορήγησης από 290.000,00 € σε 340.000,00 € ετησίως. 

439 30.  Έγκριση απόφασης του ∆ιοικητικού Συµβουλίου της 
∆ηµοτικής  Φιλαρµονικής Καλαµάτας, η οποία αφορά 
στην τροποποίηση του προϋπολογισµού, οικον. έτους 
2015, του νοµικού προσώπου. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η υπ’ αριθµ. 23/2015 απόφαση του ∆ιοικητικού 
Συµβουλίου του νοµικού προσώπου. 
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440 31.  Έγκριση απόφασης του ∆ιοικητικού Συµβουλίου της 
∆ηµοτικού Λιµενικού Ταµείου Καλαµάτας, η οποία αφορά 
στην τροποποίηση του προϋπολογισµού, οικον. έτους 
2015, του νοµικού προσώπου.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύµβουλοι της πλειοψηφίας και των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ 
∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ οι παρόντες σύµβουλοι των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & ¨ΛΑΪΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η υπ’ αριθµ. 253/2015 απόφαση του 
∆ιοικητικού Συµβουλίου του νοµικού προσώπου. 

441 32.  Ορισµός Ορκωτών Λογιστών για τη διενέργεια του 
τακτικού διαχειριστικού ελέγχου των χρήσεων 2013 και 
2014  της Κοινωφελούς Επιχείρησης ∆ήµου Καλαµάτας 
¨ΦΑΡΙΣ¨.  

ΟΜΟΦΩΝΑ ορίζονται ορκωτοί ελεγκτές α) για τη χρήση 2013 οι κ.κ. 
Αγγελόπουλος Άγγελος και Κούτρης Γεώργιος, µε αµοιβή 3.500,00 €, πλέον 
ΦΠΑ και β) για τη χρήση 2014 οι κ.κ. Κούτρης Γεώργιος και Τσούκας 
Εµµανουήλ, µε αµοιβή 3.500,00 €, πλέον ΦΠΑ, σύµφωνα µε την εισήγηση 
του Προέδρου της Κοινωφελούς Επιχείρησης κ. Ηλιόπουλου Αθανασίου. 

ΨΗΦΙΣΜΑ 

442  Ψήφισµα υπέρ της πρόσληψης προσωπικού και 
λειτουργίας του Ναού του Επικούρειου Απόλλωνα. 

ΟΜΟΦΩΝΑ (απείχαν οι σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ 
∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨) εγκρίνεται η έκδοση ψηφίσµατος. 

Καλαµάτα  15 Οκτωβρίου 2015  

 

 Ο ΕΙ∆ΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
Η ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  

ΤΟΥ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
 

 

 

 

Χρήστος Αλεξανδρόπουλος Μαρία Η. Οικονοµάκου 
 


